
 
 

Protokół Nr 6/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 3 lipca 2024 r. 

 

Ad. 1              

 W sali posiedzeń Rady Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 6. posiedzenie Zarządu Powiatu                  

Golubsko-Dobrzyńskiego o godzinie 1300 otworzył i prowadził Pan Jacek Foksiński Przewodniczący 

Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

Ad. 2              

 Na podstawie listy obecności Przewodniczący Zarządu stwierdził, że frekwencja wynosi 100% 

Ad. 3              

 Wobec braku wniosków o zmianę porządku obrad, Przewodniczący Zarządu poprosił o dodanie 

sześciu punktów do porządku obrad: 

6.17. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego zmieniająca uchwałę w sprawie powołania 

komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w 

Kowalewie Pomorskim i wyznaczenia jej przewodniczącego;  

6.18 . Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej;  

6.19. Mieszkańcy wsi Obory oraz użytkownicy dróg powiatowych 2213C, 2137C reprezentowani 

przez Karol Górzyński – Petycja o uwzględnienie w budżecie Rady Powiatu środków na remont drogi 

powiatowej nr 2213C wraz z przepustem znajdującym się pod tą drogą w miejscowości Obory oraz 

remont odcinka drogi 2137C w miejscowości Obory; 

6.20. Stowarzyszenie Czysta Woda – Prośba o pomoc finansową w celu usprawnienia realizacji 

projektów ekologicznych;  

6.21. Piotr Wiśniewski – Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny – prośba o zabezpieczenie 

kwoty 198 722,53 zł na wykonanie niezbędnych robót budowalnych polegających na naprawie słupów 

żelbetowych przy wejściu głównym szkoły i podciągu w holu szkoły;  

6.22. Infra Centrum Doradztwa Sp. z o.o. – wiadomość mailowa w sprawie budowy linii kolejowych                

nr 5 i 242 na odc. Grochowalsk – Grudziądz – Warlubie oraz linii kolejowej nr 5                                                      

na odc. Grudziądz – Gdańsk. 

Wszyscy członkowie Zarządu Powiatu wyrazili zgodę na dodanie ww. punktów do porządku obrad.  

Następnie Przewodniczący Zarządu Powiatu przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie 6. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z 5. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

5. Uchwała Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego                             

na 2024 rok. 

6. Sprawy różne: 

6.1. Pani Ilona Rybicka-Sałatowska – Zastępca Burmistrza Miasta Kowalewo Pomorskie – 

prośba o wydanie opinii dotyczącej możliwości zamontowania progów zwalniających na 

części drogi gminnej; 



 
 

6.2. Pan Michał Piotrowicz – Prezes Zarządu Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. 

w Golubiu-Dobrzyniu – informacja o zaległościach Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w 

Golubiu-Dobrzyniu;  

6.3. Pani Justyna Działdowska – Nik-Nat sp. z o.o. – zgłoszenie konieczności wykonania prac 

dodatkowych w związku z realizacją zadania „Rozbudowa z niezbędną przebudową 

istniejącego zespołu budynków Zespołu Szkół nr 2 w Golubiu-Dobrzyniu o salę sportową wraz                                      

z odnawialnymi źródłami energii”;  

6.4. Pan Andrzej Stasiński – Prezes Stowarzyszenia na Rzecz Rekonstrukcji Chorągwi 

Kujawskiej – prośba o wsparcie inscenizacji Wojny Golubskiej;  

6.5. Pan Rafał Gumiela – Dyrektor Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Golubiu-

Dobrzyniu – informacja o decyzji w zakresie prowadzenia zajęć indywidualnych w soboty;  

6.6. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – zwiększenie planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc 

społeczna;  

6.7. Pani Joanna Stankiewicz – Dyrektor Departamentu Funduszy Ministerstwa Rodziny, 

Pracy i Polityki Społecznej – zawiadomienie o przyznaniu z rezerwy Krajowego Funduszu 

Szkoleniowego kwoty środków Funduszu Pracy;  

6.8. Pani Hanna Majszczyk – Podsekretarz stanu Ministerstwa Finansów – informacja                            

w zakresie środków z Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego 

w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem                          

i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy;  

6.9. Zarząd Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu – zawiadomienie o przekazaniu do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich skargi mieszkańców gminy Golub-Dobrzyń w sprawie 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 534 z drogą gminną w kierunku 

Gałczewka i Sokoligóry; 

6.10.  Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Golubiu-Dobrzyniu 

na obszarach powiatów golubsko-dobrzyńskiego, toruńskiego, chełmińskiego, wąbrzeskiego, 

brodnickiego, rypińskiego, grudziądzkiego oraz lipnowskiego za rok 2023;  

6.11.  Pani Iwona Malinowska – Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej                      

w Golubiu-Dobrzyniu – wniosek o zapewnienie trwalszego sposobu władania częścią 

nieruchomości, która zajmowana jest przez Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Golubiu-

Dobrzyniu;  

6.12.  Pan Piotr Janicki – prośba o wydzierżawienie nieruchomości z przeznaczeniem na cele rolne; 

6.13.  Pan Piotr Wiśniewski – Dyrektor Zespołu Szkół nr 1 im. Anny Wazówny                                                           

w Golubiu-Dobrzyniu – prośba o zabezpieczenie środków na wymianę drzwi PCV na 

dymoszczelne;  

6.14.  Pan Arkadiusz Myrcha – Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej – prośba o udzielenie 

informacji w zakresie newralgicznych problemów w funkcjonowaniu samorządu lub zgłoszenia 

wniosków w zakresie wprowadzenia ewentualnych zmian w celu lepszego funkcjonowania;  

6.15.  Pan Piotr Tomczak – Właściciel MBZ Andler, Tomczak sp.j. – wniosek o wydanie opinii                   

w ramach inwestycji „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej na DK15 na odc. Elzanowo-

Szychowo;  

6.16.  Pani Anna Kasprowicz – Prezes Zarządu Towarzystwa Przyjaciół Dzieci – wykaz etatów                         

w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Kowalewie Pomorskim.  

7. Wolne wnioski.  

8. Zakończenie posiedzenia.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4              

 Zarząd Powiatu jednogłośnie, bez odczytywania przyjął protokół z 5. posiedzenia Zarządu Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego.  



 
 
Ad. 5.1.            

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 2024 rok.  

 

Ad. 6.1.            

 Przewodniczący Zarządu wyjaśnił, że Powiat jest organem zarządzającym ruchem na drogach 

gminnych, przez co wymagane jest zatwierdzenie zmian przez organ zarządzający. W związku z tym 

pracownicy Starostwa Powiatowego przeprowadzili wizję w terenie i zajęli jednoznaczne stanowisko,                           

że w tym przypadku nie ma ku temu podstaw, by zamontować progi zwalniające na tej drodze. W ramach 

rozwiązania zastępczego zaproponowano umieszczenie znaków drogowych pionowych zakazu B-33 

ograniczających prędkość poruszających się pojazdów do 30 km/h. Dodatkowo w przypadku niestosowania 

się kierowców do obowiązujących przepisów prawa o ruchu drogowym, wszelkie zagrożenia związane z 

bezpieczeństwem w ruchu drogowym można zgłaszać do Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa. 

Przewodniczący dodał także, że zamontowanie progów jest niemożliwe ze względu na to, że droga ta nie 

znajduje się w terenie zabudowanym.             

 W związku z powyższym członkowie Zarządu Powiatu przychylili się pozytywnie do opinii wydanej 

przez pracowników Starostwa Powiatowego i podtrzymują wypracowane stanowisko.  

Ad. 6.2.             

 W punkcie tym Przewodniczący Zarządu Powiatu wraz z Wicestarostą Golubsko-Dobrzyńskim 

przekazali, że do dnia posiedzenia Zarządu, Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu uregulował 

zaległości w kwocie 80 000,00 zł. Dodatkowo Przewodniczący odbył spotkanie z przedstawicielem Miasta 

Golubia-Dobrzynia w celu ustalenia porozumienia dotyczącego uregulowania zaległych spłat pomiędzy 

Przedsiębiorstwem Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Golubiu-Dobrzyniu, a Szpitalem Powiatowym Sp. z o.o. 

w Golubiu-Dobrzyniu. 

Ad. 6.3.             

 Odnosząc się do otrzymanego pisma i treści w niej zawartej, omawiając  punkt 1. Zarząd Powiatu 

odwołał się do stanowiska Inspektora nadzoru inwestorskiego z dnia 28.06.2024 r. i zadecydował, że brak 

jest podstaw prawnych, by wydać zlecenie na wykonanie dodatkowych robót. Dodatkowo ryzyko powstania 

straty związanej z nieprzewidzianym wzrostem rozmiaru robót budowlanych wpływających na wysokość 

wynagrodzenia obciąża Wykonawcę.          

 W przypadku pozostałych dwóch punktów Zarząd Powiatu zadecydował o pozostawieniu ich do 

dalszej analizy w celu podjęcia ostatecznej decyzji.  

Ad. 6.4.             

 Zarząd Powiatu na prośbę Pana Andrzeja Stasińskiego Prezesa Stowarzyszenia na Rzecz 

Rekonstrukcji Chorągwi Kujawskiej wyraził zgodę na wsparcie inscenizacji Wojny Golubskiej w formie 

objęcia jej Patronatem Honorowym Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego. 

Ad. 6.5.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pana Rafała Gumieli Dyrektora Publicznej Szkoły 

Muzycznej I stopnia w Golubiu-Dobrzyniu odnośnie decyzji w zakresie prowadzenia zajęć indywidualnych    

w soboty.   

Ad. 6.6.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego odnośnie zwiększenia 

planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna. 

Ad. 6.7.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Dyrektora Departamentu Funduszy Ministerstwa 

Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej o przyznaniu z rezerwy Krajowego Funduszu Szkoleniowego kwoty 

środków Funduszu Pracy.  



 
 
Ad. 6.8.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Podsekretarz stanu Ministerstwa Finansów odnośnie 

środków z Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia jednostek samorządu terytorialnego w realizacji 

dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowywaniem i opieką nad dziećmi i 

uczniami będącymi obywatelami Ukrainy.  

 

Ad. 6.9.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z zawiadomieniem Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu                 

o przekazaniu do Zarządu Dróg Wojewódzkich petycji mieszkańców gminy Golub-Dobrzyń w sprawie 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 534 z droga gminną w kierunku Gałczewka i 

Sokoligóry.   

Ad. 6.10.            

  Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie Nadzoru 

Wodnego w Golubiu-Dobrzyniu na obszarach powiatów golubsko-dobrzyńskiego, toruńskiego, 

chełmińskiego, wąbrzeskiego, brodnickiego, rypińskiego, grudziądzkiego oraz lipnowskiego za rok 2023. 

Ad. 6.11.            

 Wniosek Pani Iwony Malinowskiej Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej                  

w Golubiu-Dobrzyniu o zapewnienie trwalszego sposobu władania częścią nieruchomości, która zajmowana 

jest przez Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Golubiu-Dobrzyniu, został rozpatrzony negatywnie. 

 Przewodniczący Zarządu przekazał, że Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna znajduje się i funkcjonuje 

na terenie powiatu, natomiast należy do instytucji, które finansowane są ze środków budżetu państwa.                

W związku z tym, zadaniem budżetu państwa jest zapewnienie godnych warunków pracy. Decyzją Zarządu 

Powiatu przychylenie się do ww. prośby wiązałoby się ze zmniejszeniem dochodów budżetu powiatu i 

ograniczeniem środków finansowych na realizację zadań własnych. 

Ad. 6.12.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Janickiego o wydzierżawienie nieruchomości                          

z przeznaczeniem na cele rolne i podjął decyzję o przekazaniu materiałów do Biura Prawnego Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego w celu dalszej analizy i podjęcia ostatecznej decyzji. 

Ad. 6.13.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Wiśniewskiego Dyrektora Zespołu Szkół nr 1                     

im. Anny Wazówny w Golubiu-Dobrzyniu o zabezpieczenie środków na wymianę drzwi PCV na 

dymoszczelne i pozytywnie się ustosunkował.  

Ad. 6.14.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Arkadiusza Myrchy Posła na Sejm Rzeczpospolitej 

Polskiej o udzielenie informacji w zakresie newralgicznych problemów w funkcjonowaniu samorządu lub 

zgłoszenia wniosków w zakresie wprowadzenia ewentualnych zmian w celu lepszego funkcjonowania.  

 Decyzją Zarządu Powiatu, z inicjatywy Sekretarz Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego Pani Katarzyny 

Orłowskiej, było rozesłanie wiadomości do kierowników, pracowników oraz jednostek organizacyjnych 

powiatu, by wskazali oni newralgiczne problemy w funkcjonowaniu samorządu bądź jednostek 

organizacyjnych. Następnie na podstawie otrzymanych wiadomości zwrotnych zostanie opracowana 

informacja do nadawcy. 

Ad. 6.15.             

 Wniosek Pana Piotra Tomczaka Właściciela MBZ Andler, Tomczak sp. j., dotyczący wydania opinii 

w ramach inwestycji „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej na DK15 na odc. Elzanowo – Szychowo” został 

pozytywnie rozpatrzony przez Zarząd Powiatu na podstawie opinii wydanych przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu oraz Wydział Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami. 

Opinia wydana przez Zarząd Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu była pozytywna, ale uwarunkowana 



 
 
zaprojektowaniem zmiany stałej organizacji ruchu polegającej na dodaniu oświetlonego przejścia dla 

pieszych i przejazdu dla rowerzystów w obrębie skrzyżowania. Natomiast opinia wydana przez Wydział 

Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami była pozytywna bez uwag.  

Ad. 6.16.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Pani Anny Kasprowicz Prezes Zarządu Towarzystwa 

Przyjaciół Dzieci dotyczącym wykazu etatów w Warsztatach Terapii Zajęciowej w Kowalewie Pomorskim i 

nie wniósł do niego uwag. 

Ad. 6.17.            

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Kowalewie 

Pomorskim i wyznaczenia jej przewodniczącego.  

Ad. 6.18.             

 Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej.  

Ad. 6.19.             

 W przedmiotowym punkcie Zarząd Powiatu zadecydował, by skierować petycję Mieszkańców wsi 

Obory oraz Użytkowników dróg powiatowych nr 2213C oraz 2137C reprezentowanych przez Karola 

Górzyńskiego, dotyczącą uwzględnienia w budżecie Rady Powiatu środków na remont drogi powiatowej 

2213C wraz z przepustem znajdującym się pod tą drogą w miejscowości Obory oraz remont odcinka drogi 

2137C w miejscowości Obory na posiedzenie Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Powiatu                    

Golubsko-Dobrzyńskiego. 

Ad. 6.20.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z pismem Stowarzyszenia Czysta Woda, w którym zwrócono się z 

prośbą o pomoc finansową w celu usprawnienia realizacji projektów ekologicznych.   

  Zarząd podjął decyzję, by skontaktować się ze Stowarzyszeniem Czysta Woda w celu 

doprecyzowania kwestii odnośnie pytań konkursowych, których fundatorem byłby Powiat Golubsko-

Dobrzyński.  

Ad. 6.21.             

 Zarząd Powiatu zapoznał się z prośbą Pana Piotra Wiśniewskiego Dyrektora Zespołu Szkół nr 1                     

im. Anny Wazówny w Golubiu-Dobrzyniu o zabezpieczenie kwoty 198 722,53 zł na wykonanie niezbędnych 

robót budowlanych polegających na naprawie słupów żelbetowych przy wejściu głównym szkoły i podciągu 

w holu szkoły wyrażając w przedmiotowej sprawie pozytywną opinię. 

Ad. 6.22.            

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wiadomością mailową od Infra Centrum Doradztwa Sp. z o.o.                            

w sprawie budowy linii kolejowych nr 5 i 242 na odc. Grochowalsk – Grudziądz – Warlubie oraz linii 

kolejowej nr 5 na odc. Grudziądz – Gdańsk. 

Ad. 7.             

 Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych chce zabrać głos z przedmiotowym punkcie. 

Chęć zabrania głosu zgłosił członek Zarządu Powiatu Pan Jarosław Molendowski.  

 Wniosek zgłoszony przez członka Zarządu dotyczył fragmentu drogi w Wielkiej Łące. Przekazał,                   

że w tej sprawie również wystosowane zostały interpelacje radnych i mieszkańców Kowalewa Pomorskiego. 

 Pan Molendowski oszacował, że odcinek ten wynosi najprawdopodobniej 400m. Zaproponował,                    

by przy okazji innej inwestycji wykonać odcinek drogi znajdujący się w Wielkiej Łące. Dodatkowo zwrócił 

się z prośbą, by do momentu rozpoczęcia robót drogowych wykonać czynności, które zapobiegłyby 

nadmiernie osadzającej się wodzie.        



 
 
 Drugi wniosek dotyczył zorganizowania spotkania samorządowców z Urzędu Miejskiego                                  

w Kowalewie Pomorskim,  Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego, Urzędu Miasta Golubia-Dobrzynia i Lasów 

Państwowych w celu budowy chodnika do jeziora Okonin. 

 W kwestii drugiego wniosku odniósł się członek Zarządu Pan Roman Tasarz, który podtrzymuje                        

i popiera pomysł przedmówcy, ale także zaproponował, by mieć na uwadze pomysł, który uwzględniłby 

również ścieżki rowerowe nie tylko na terenie Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego, ale i na inne okoliczne 

powiaty. Pozwoliłoby to na łączenie się tych ścieżek i tworzenie całej sieci ścieżek rowerowych. 

 

Przewodniczący Zarządu podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia. 

 

Ad. 8.             

 Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończono o godzinie 14:22 

 

 

Przewodniczący Zarządu – Jacek Foksiński                                                ……………………………… 

Wicestarosta                      - Zbigniew Warnel                                             ……………………………… 

Członek Zarządu              - Jarosław Molendowski                                      ……………………………… 

Członek Zarządu               - Sławomir Rożek                                               ……………………………… 

Członek Zarządu               - Roman Tasarz                                                   ……………………………… 

 

 

Aa – Ochrona danych osobowych 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządził: Marcin Boniecki  

Pomoc administracyjna Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz  

Inspektor Ochrony Danych 

 

 



 
 
 

    

 


